
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  27. októbra 2021  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová 

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

         Anna Magalová    

       Monika Masárová 

               

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           Martina Micháliková - účtovníčka 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Zmena rozpočtu obce Rakovice na rok 2021 

4. Čerpanie rezervného fondu v roku 2021 

5. Návrh VZN č. 14/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a správy nájomných 

bytov v bytových domoch obstaraných z verejných prostriedkov na účely podpory 

sociálneho bývania 

6. Žiadosť o kúpu pozemku Ing. Bugár  

7. Konsolidovaná výročná správa za r. 2020 

8. Správa nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky za r. 2020 

9. Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky za r. 2020 

10. Príprava návrhu VZN o odpadoch 

11. Mikuláš, posedenie s občanmi nad 60 rokov veku  

12. Oslavy nového roku 2022 

13. Návrh zmluvy o využívaní stĺpov obecného rozhlasu 

14. Návrh na finančné vysporiadanie medzi Mestom Piešťany a Obcou Rakovice na 

záujmové vzdelávanie 

15. Rôzne 

16. Diskusia 

17. Záver 

 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

privítal všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú prítomní 4 poslanci, 

poslanec Ing. Hevier vopred oznámil, že bude chvíľu meškať, prišiel pár minút po začiatku 

zasadnutia. Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných 

poslancov s programom zasadnutia OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za 

overovateľov zápisnice určil starosta obce poslancov Ing. Mareka Heviera a Annu Magalovú. 

O programe zasadnutia dal starosta hlasovať.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  61/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Starosta predložil poslancom návrh na doplnenie 2 bodov programu, vložiť za bod 12 body 13 

- Návrh zmluvy o využívaní stĺpov obecného rozhlasu a bod 14 - Návrh na finančné 

vysporiadanie medzi Mestom Piešťany a Obcou Rakovice na záujmové vzdelávanie. Žiadosti 

boli obci doručené až po zaslaní a zverejnení programu rokovania. Body 13, 14 a 15 by boli 

prečíslované na bod 15, 16 a 17. Materiály k uvedeným bodom programu boli poslancom 

zaslané. Starosta dal hlasovať o návrhu na doplnenie programu o 2 body. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         4  

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   4 

Hlasovanie:   za:            4 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  62/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
doplniť do programu rokovania za bod 12 nový bod 13 - Návrh zmluvy o využívaní stĺpov 

obecného rozhlasu a nový bod 14 - Návrh na finančné vysporiadanie medzi Mestom Piešťany 

a Obcou Rakovice na záujmové vzdelávanie.    

                       

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 17.8.2021 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  63/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 
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Bod 3.  Zmena rozpočtu obce Rakovice na rok 2021 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Materiál k zmene rozpočtu bol poslancom zaslaný, 

taktiež vysvetlenie k návrhu zmien v rozpočte. Navrhujeme zapojiť výsledok hospodárenia za 

rok 2020 cez položku 454 – sumu 54 428,00 eur a o túto sumu upraviť kapitálovú položku na 

realizáciu nových stavieb – miestnych komunikácií. Ďalej navrhujeme zapojenie financií 

environmentálneho fondu vo výške 22 000,00 eur v príjmoch a vo výdavkoch 17 000,00 eur 

dať na kapitálový výdavok realizáciu miestnych komunikácií a 5 000,00 eur na projektovú 

dokumentáciu ČOV Veselé. Pred pár rokmi sa robila projektová dokumentácia na 

intenzifikáciu a modernizáciu ČOV a dobudovanie kanalizácií, najväčšia investícia bola 

prekládka trafostanice, podmienka však bola vyriešenie kalového hospodárstva. Musela sa 

upravovať projektová dokumentácia. Poplatok za komunálne odpady v príjmoch bude 

navýšený o 700,00 eur a vo výdavkoch sa navýši položka za služby – odvoz odpadu. Presuny 

vo výdavkoch vrámci ekonomickej klasifikácie nezvyšujú celkovú sumu rozpočtu. Pre 

informáciu oznámila účtovníčka poslancom, že sme už uhradili prvú faktúru za výstavbu 

komunikácie na OZ III. vo výške 71.000,00 eur. Poslanci nemali k zmene rozpočtu 

pripomienky, starosta dal o zmene rozpočtu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  64/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2021, celkovo sa rozpočet obce na rok 2021 zvyšuje 

v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2021 tvorí v príjmoch čiastku 

1,634.490,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,634.490,00 €. Úprava rozpočtu je 

prílohou zápisnice. 

 

Bod 4.  Čerpanie rezervného fondu v roku 2021 

 

Rozpis čerpania rezervného fondu poslanci obdržali s pozvánkou. Zakúpil sa materiál na 

rozšírenie obecného rozhlasu na obytnej zóne III., kde momentálne budujeme miestnu 

komunikáciu. Pre informáciu starosta povedal poslancom, že do zeme sa momentálne  

ukladajú káble pre optickú sieť aj pre obecný rozhlas. Poslanci nemali pripomienky 

k čerpaniu rezervného fondu, starosta dal o ňom hlasovať.           

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  65/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

čerpanie finančných prostriedkov rezervného fondu vo výške 499,16 eur.  
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Bod 5. Návrh VZN č. 14/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a správy nájomných 

bytov v bytových domoch obstaraných z verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho 

bývania 

 

VZN o podmienkach nájmu obecných bytov sme mali schválené v roku 2014. Nakoľko bol 

novelizovaný zákon č. 443/2010 Z. z. o dotáciách na rozvoj bývania, je potrebné novelizovať 

aj naše VZN. Najdôležitejšia zmena v zákone sa týka posudzovania príjmu žiadateľa 

o nájomný byt a rodinných príslušníkov, čo bolo potrebné zapracovať aj do VZN, spresňujú 

sa podmienky a kritériá prideľovania nájomných bytov. Ing. Hevier podotkol, že pri 

opakovaných nájomných zmluvách by sa mal zisťovať aj príjem žiadateľov. Pre spresnenie 

bolo uvedené, že pri každom uzatvorení nájomnej zmluvy či už je nová alebo opakovaná 

musia žiadatelia príjem predkladať, to sú kritériá fondu rozvoja bývania. Návrh VZN bol 

zverejnený dňa 1.10.2021. Starosta dal o návrhu VZN hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  66/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

VZN č. 14/2021 o podmienkach a kritériách prideľovania a správy nájomných bytov 

v bytových domoch obstaraných z verejných prostriedkov na účely podpory sociálneho 

bývania. 

 

Bod 6. Žiadosť o kúpu pozemku Ing. Bugár  

 

Ing. Bugár žiada obec Rakovice o dokúpenie pozemku. Od obce už Ing. Bugár kupoval 

pozemok v roku 2018 o veľkosti 47 m2. Prikúpený pozemok má oblé 2 strany pozemku. P. 

Bugár postavil garáž na základe stavebného povolenia a pri kolaudácií a skutočnom zameraní 

stavby sa zistilo, že fasáda priamo v tom oblúku presahuje pozemok p. Bugára. Takáto stavba 

sa nedá skolaudovať, preto Ing. Bugár žiada dokúpiť 1 m2 pozemku. Poslancom bol uvedený 

geometrický plán na zameranie stavby predložený. Podľa neho prečnieva zateplenie garáže 

v oblúku pozemku o trojuholník dĺžky 0,67 m a šírky 0,15 m. Stalo sa to pravdepodobne 

nesprávnym osadením stavby, a asi sa nepočítalo s tým, že tam bude ešte zateplenie a fasáda. 

Ing. Bugár si dal vypracovať nový geometrický plán, ktorým sa od parcely p. č. 70/1, ktorá je 

vo vlastníctve Obce Rakovice, odčlenil diel 1 o výmere 1 m2 a ten sa pričlenil k dielu č. 2 

pozemku p. č. 70/15, ktorého vlastníkom je p. Bugár, vznikla tým nová parcela p. č. 70/20. 

Predmetom kúpy je diel č. 1 parcely p. č. 70/1 – zastavané plochy a nádvoria. Poslanci nemali 

pripomienky k predaju pozemku a za cenu 17,- eur za 1 m2 navrhujú schváliť zámer 

odpredaja na základe Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí podľa § 9a ods. 8e) z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa. Osobitným zreteľom pre zámer odpredaja pozemku je 

skutočnosť, že odpredávaný pozemok tvorí prečnievajúce zateplenie a fasádu novopostavenej 

stavby garáže. Žiadateľa vyjde dosť draho táto kúpa, nakoľko si dal vypracovať nový 

geometrický plán, musí vypracovať kúpnu zmluvu a návrh na vklad. Starosta dal hlasovať 

o návrhu na zámer odpredaja pozemku o veľkosti 1 m2  za cenu 17,00 eur Ing. Bugárovi. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 
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Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  67/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zámer predaja dielu č. 1 pozemku p. č. 70/1 – zastavané plochy a nádvoria o veľkosti 1 m2 

podľa Zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí podľa § 9a ods. 8e) z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa za cenu 17,00 eur za 1 m2 žiadateľovi Ing. Michalovi Bugárovi, bytom 

Rakovice č. 267.  

 

Bod 7. Konsolidovaná výročná správa za r. 2020 

 

Poslancom bola s materiálmi na zasadnutie OZ zaslaná Konsolidovaná výročná správa za rok 

2020 zostavená dňa 01.09.2021. Poslanci sa so správou oboznámili, nemali k nej pripomienky 

a vzali ju na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  68/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

Konsolidovanú výročnú správu Obce Rakovice za rok 2020 overenú audítorom.  

 

Bod 8. Správa nezávislého audítora o overení individuálnej účtovnej závierky za r. 2020 

 

Spoločnosť PROMT AUDIT, spol. s r.o., Trnava, vykonala v Obci Rakovice  audit účtovnej 

závierky za rok 2020. Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2020 

berú poslanci na vedomie. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  69/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a Obecné zastupiteľstvo obce Rakovice 

o overení účtovnej závierky za rok 2020 zo dňa 12. augusta 2021. 
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Bod 9.  Správa nezávislého audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky za r. 2020 

  

Spoločnosť PROMT AUDIT, spol. s r.o., Trnava, vykonala v Obci Rakovice  audit 

konsolidovanej účtovnej závierky a konsolidovanej výročnej správy za rok 2020. Správu 

nezávislého audítora o overení  konsolidovanej účtovnej závierky a konsolidovanej výročnej 

správy k 31.12.2020 berú poslanci na vedomie. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  70/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

Správu nezávislého audítora pre štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo konsolidujúcej 

účtovnej jednotky obec Rakovice o overení konsolidovanej účtovnej závierky 

a konsolidovanej výročnej správy k 31.12.2020 zo dňa 30. septembra 2021. 

 

Bod 10. Príprava návrhu VZN o odpadoch 

 

Starosta hovorí, že odpadmi sa zaoberá už veľmi dlho. Nevie, či by sme mali skvalitniť, 

zefektívniť, stransparentniť odpady v našej obci, jedným slovom však by sme mali znížiť 

produkciu komunálneho odpadu. Narazil na informáciu z obce Košeca, že do JRK prešli po 

nás, ale podarilo sa im znížiť tony komunálneho odpadu, presné čísla nevie, ale zo 700 ton išli 

na 500 ton za rok. Máme dotazy od občanov, prečo majú platiť taký istý poplatok za 

komunálne odpady keď vykladá 1 krát za rok nádobu na komunálny odpad ako ten čo vykladá 

26 krát za rok. Zberová spoločnosť nám fakturuje poplatok za nádobu, ktorá bola vyvezená – 

obslúžená, ale aj za nádobu, ktorá vyvezená nebola, ale je v evidencii. Vývoz nádoby sa 

skladá z manipulačného poplatku a prevádzkového poplatku. Starosta plánuje na budúci 

týždeň rokovanie so zberovou spoločnosťou. Keby sme chceli každú nádobu pri vyvážaní 

odvážiť, na to musí byť zberové auto prispôsobené, zberová spoločnosť si však za toto auto 

bude určite účtovať mesačný poplatok. My máme financie zo skládkovného, ktoré by sme 

mohli použiť na zlepšenie štandardu vývozu odpadu – na váženie každej nádoby. Ďalšou 

vecou je zberný dvor. Od tohto roku evidujeme koľko a akého odpadu na zberný dvor 

jednotlivé domácnosti - občania dovezú.  Niektoré odpady sú také, za ktoré ďalej neplatíme, 

ale sú aj také, ktoré nám robia ďalšie náklady, napríklad veľkoobjemný odpad musíme 

odviesť na skládku, máme s ním ďalšie náklady. Ďalšia komodita drevo, musíme zaplatiť za 

jeho zdrvenie a aj odvezenie. Poslancom boli zaslané aj informácie ohľadom financovania 

odpadov od začiatku roka. Ing. Hevier hovorí, že na odpady budeme pravdepodobne stále 

doplácať. Vyberaný poplatok za komunálne odpady nám vykrýva reálne náklady na smetné 

nádoby a uloženie odpadov. S výškou poplatku pre občanov asi nič neurobíme. Stojí za 

zváženie, či neznížime frekvenciu vývozu odpadu. Vychádza to tak, že za štvrťrok asi tak 1/3 

nádob nie je vyvážaná. Je veľa domácností, ktoré nevykladajú nádobu na každý vývoz. Čo by 

sme získali tým, že by si občan mohol vybrať nádobu napríklad 120 litrovú alebo 240 litrovú. 

Dali by sme občanom na výber či chcú vyvážať každé 2 týždne alebo každé 4 týždne. Kto to  

bude kontrolovať? Poslankyňa Bokorová aj Magalová hovorí, že by stačilo vyvážať aj každé 

4 týždne. Sú však aj také domácnosti, kde majú 2 smetné nádoby a za 2 týždne majú také plné 

nádoby, že čo by rodili s odpadom za 4 týždne. Dáme nejaké informácie alebo anketu na 

stránku? Ing. Hevier hovorí, že je otázne akú to bude mať vypovedaciu hodnotu, lepšie by 

bolo zavolať na obecný úrad občanov, ktorí majú konštruktívne návody ako nastaviť poplatok 
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za odpady, aktívne pristupujú k odpadom, a možno aj tých, ktorí produkujú väčšie 

množstvo komunálneho odpadu. Len musíme vychádzať z reálnych čísiel – nákladov koľko 

platíme za vývoz, uloženie a ostatné výdavky ohľadom komunálneho odpadu a toho odpadu, 

ktorého vývoz platia organizácie zodpovednosti výrobcov. Mali by sme aj rozmýšľať nad 

tým, ktoré odpady privážané na zberný dvor spoplatníme. Máme náklady napríklad s drevom, 

biologickým odpadom zo záhrad. Bolo by dobré opýtať sa vývozcu komunálneho odpadu akú 

cenu nám dá, keď budeme vyvážať každé 3 alebo každé 4 týždne. Vývozca nám avizoval, že 

keby sme chceli vážiť každú nádobu, tak za nájom auta by sme platili nejakých 500,00 eur. 

Nikdy nedosiahneme to, že by boli všetci spokojní. Veľa občanov si myslí, že by mali platiť 

len za to čo reálne vyvezie, ale systém nie je tak nastavený už zo strany štátu.  Ing. Hevier 

hovorí, že za niektoré odpady dovezené na zberný dvor by sa mal stanoviť nejaký 

manipulačný poplatok, hlavne za tie, s ktorými musíme ďalej pracovať a za tie, na ktoré 

vynakladáme ďalšie výdavky, napríklad za drvenie dreva. Napríklad dať možnosť priviesť na 

zberný dvor odpad napríklad 100 kg na občana alebo domácnosť a čo má nad túto hmotnosť, 

stanoviť nejaký manipulačný poplatok. Napríklad aj za nebezpečný odpad my musíme 

zberovej spoločnosti zaplatiť za to, že pre odpad príde. Všetky tieto náklady obce spojené so 

zberom odpadu vstupujú do poplatku za komunálne odpady, ktorý od občanov vyberáme. Pri 

jarnom a jesennom upratovaní drvíme pred domami občanov zdarma, občania si šetria haluze, 

aby ich vtedy vyložili a pomaly domy nebolo vidieť, čo tam mali kopy. Je iné keď by sme 

mali svoje auto a keď sme odkázaní na vývoz odpadu podnikateľskou spoločnosťou. 

V návrhu zákona malo byť povinné váženie nádob od určitého roku, to však asi padlo. 

Napríklad by sme spoplatňovali veľkoobjemný odpad, biologicky rozložiteľný odpad a drevo. 

Ak musíme drviť, tak musíme účtovať poplatok za Kubotu. Keď majú občania pred domami 

normálne množstvo haluzovín, tak je to v poriadku, ale keď pol dňa drvia len pred jedným 

domom, tak to v poriadku nie je. Malo by sa stanoviť napríklad, že pred 1 nehnuteľnosťou sa 

môže drviť len 1 motohodinu, ostatné by si musel občan uhradiť. Mala by byť však aj na toto 

evidencia. Je veľa otáznikov nad odpadmi, problematické je poplatok nadstaviť spravodlivo. 

Schvaľovať sa nebude uznesenie, ale poslanci odporúčajú starostovi zvolať pracovné 

stretnutie na tému odpady. Starosta dal o návrhu hlasovať.          

     

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  71/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i   o b c e  

zvolať pracovné stretnutie poslancov a občanov obce Rakovice na budúci týždeň na tému 

odpadové hospodárstvo v Obci Rakovice.  

 

Bod 11. Mikuláš, posedenie s občanmi nad 60 rokov veku  

 

Máme tu obdobie, kedy sme po minulé roky usporadúvali pre deti Mikuláša a pre občanov 

nad 60 rokov posedenie. Epidemiologická situácia nám však ako minulý rok nepraje. Starosta 

sa pýta poslancov, či urobíme tak ako minulý rok? Poslanci roznášali občanom nad 60 rokov 

poukážky v hodnote 8,00 eur a takisto poslanci chodili po obci a rozdávali deťom Rakovíc 

balíčky a poukážky. Poslankyňa Magalová navrhuje robiť tak ako minulý rok. Na Mikuláša,  

5. decembra o 14:00 hodine budú poslanci chodiť po obci a rozdávať deťom balíčky 

v hodnote 3,00 eurá a poukážky v hodnote 8,00 eur deťom s trvalým pobytom v obci, deťom, 

ktoré tu bývajú a zatiaľ nemajú trvalý pobyt sa odovzdajú len balíčky. Starosta dal o návrhu 
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rozdať balíčky a poukážky deťom a poukážky občanom starším ako 60 rokov tak ako minulý 

rok hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  72/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

- odovzdať poukážky na nákup tovaru v predajni v Rakoviciach v hodnote 8,00 eur 

občanom obce Rakovice nad 60 rokov veku, ktorý dosiahnu v roku 2021, 

- deťom obce Rakovice do 12 rokov veku vrátane rozdať balíčky a poukážky na nákup 

tovaru v predajni v Rakoviciach v hodnote 8,00 eur.   

  

Bod 12. Oslavy nového roku 2022 

 

Poslankyňa Magalová navrhuje, že aby sme zatiaľ neriešili ohňostroj, ak by sa zlepšila 

epidemiologická situácia tak by sme boli za to, aby sme ho uskutočnili. Ing. Hevier hovorí, že 

ohňostroj je tradícia v obci, mali by sme ho uskutočniť. Starosta môže osloviť sponzorov, 

budeme sa teda pripravovať na to, že ho urobíme. Adventné nedele sú tiež otázne. V škole sa 

budú robiť adventné vence, vianočné trhy a pred kostolom predaj adventných vencov bude, 

tak sa dohodli na rodičovskom združení v škole. Vianočné šálky sa dali vyrobiť, tento rok 

budú ružové, cena bude ako minulý rok. Zatiaľ to teda nebudeme uzatvárať, budeme to riešiť 

na budúcom zasadnutí OZ. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  73/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i   o b c e  

predbežne pripraviť ohňostroj pri oslavách nového roku, adventné nedele a vianočné šálky.   

 

Bod 13. Návrh zmluvy o využívaní stĺpov obecného rozhlasu 

 

Oslovila nás firma Lombard s tým, že má záujem v obci poskytovať internetové služby. Žiada 

obce Rakovice o bezodplatné užívanie držiakov vedenia obecného rozhlasu. Slovak Telekom 

bude ukladať optický kábel do zeme, momentálne prebieha územné konanie. Poslancom bol 

predložený návrh zmluvy. Lombard ponúka, že by sme na ich optickú sieť mohli napojiť 

kamery, prípadne ďalšie kamery, verejnú WIFI. Náš projekt na WIFI máme aj schválený, ale 

stále sa nič nerieši. Čakáme na pokyny z ministerstva informatizácie alebo úradu podpredsedu 

vlády. Pre občanov bude možnosť vybrať si služby u viacerých poskytovateľov internetových 

služieb. Tam kde robíme rekonštrukciu ciest, tam sa bude dávať optika do zeme. Zmluva by 

sa uzatvorila na dobu určitú 30 rokov. Ing. Hevier sa pýta či do toho pôjdeme, poslankyňa 
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Magalová navrhuje poskytnúť prenájom stĺpov pre optiku a schváliť aj predloženú 

zmluvu. Ing. Hevier navrhuje upraviť text zmluvy doplnením chýbajúcich slov: článok II bod  

1 druhý riadok chýba slovo obce (na území obce Rakovice) a na konci tejto vety chýba slovo 

siete (vytvorenia optickej siete v obci).  Starosta dáva hlasovať o zmluve a pristúpení 

k spolupráci s firmou Lombard. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  74/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

uzatvorenie zmluvy o využívaní stĺpov obecného rozhlasu medzi Obcou Rakovice 

a spoločnosťou Lombard s.r.o. Piešťany a pristúpenie k spolupráci so spoločnosťou Lombard 

s.r.o. Piešťany. 

  

Bod 14. Návrh na finančné vysporiadanie medzi Mestom Piešťany a Obcou Rakovice na 

záujmové vzdelávanie 

 

Ďalším bodom rokovania je návrh Mesta Piešťany na finančné vysporiadanie medzi nami 

a Mestom Piešťany na záujmové vzdelávanie žiakov s trvalým pobytom v Obci Rakovice. 3 

žiaci s trvalým pobytom v našej obci navštevujú krúžky v centrách voľného času, ktorých 

zriaďovateľom je Mesto Piešťany. Keď bude naša obec prispievať na záujmové vzdelávanie, 

tak rodič bude platiť za krúžok 5 eur a keď nie, tak bude rodič platiť 13 eur. Títo 3 žiaci však 

navštevujú aj krúžky v CVČ pri ZŠ s MŠ Rakovice, ktorého zriaďovateľom je obec Rakovice, 

a na nich už obec Rakovice prispieva v CVČ v Rakoviciach. Starosta dáva hlasovať kto je za 

poskytnutie príspevku. 

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            0 

                      proti:        5 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  75/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

n e s c h v a ľ u j e  

návrh na finančné vysporiadanie medzi Mestom Piešťany a Obcou Rakovice na poskytnutie 

finančného príspevku na záujmové vzdelávanie žiakov s trvalým pobytom v obci.   

 

Bod 15. Rôzne 

 

15.1. 

Starosta obce informoval poslancov, že do Rady školy pri ZŠ s MŠ Rakovice boli navrhnutí 

za Obce Rakovice títo členovia : Ing. Marek Hevier, Monika Masárová, Dušan Daloš a Ing. 

Zuzana Ruľáková.  
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  76/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e    n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce o členoch Rady školy pri ZŠ s MŠ Rakovice za Obec Rakovice: Ing. 

Marek Hevier, Monika Masárová, Dušan Daloš a Ing. Zuzana Ruľáková.  

 

15.2 

Starosta ďalej informoval poslancov o skutočnosti, že do konca roka urobíme len 

komunikáciu na OZ III., ostatné sa nestihnú urobiť do konca roka. Poslankyňa Masárová 

hovorí, že cesta na OZ II by sa mohla aspoň zoškrabať, je v dezolátnom stave. Starosta 

hovorí, že to dá zrovnať. Vedľa novej komunikácie na OZ III. pôjdu stromy preč, nakoľko sú 

ohrozené vybudovaním komunikácie, pôjde tam náhradná výsadba. Na D2 je ukončené 

verejné obstarávanie na vypracovanie projektovej dokumentácie pre územné konanie.  

 

Bod 16. Diskusia 

 

Starosta hovorí, že pred kostolom nám vysychá strom, čo s ním urobíme? Musíme ho vypíliť, 

nahradíme ho nejakým ihličnatým vianočným stromom, aby sme ho mohli ozdobiť a potom 

na jar zasadíme nový strom.  

 

Starosta informuje poslancov, že aj tento rok budú kalendáre MNH.  

 

Poslankyňa Masárová informuje starostu, že nádoby na biologický kuchynský odpad nie sú 

vyčistené. Teraz majú nové auto, odpad doň vysypú, nádobu by mali opláchnuť. Starosta sa 

bude vo firme Fidelity na uvedené dopytovať.  

 

Poslankyňa Magalová sa pýta, či by sa na ohradu pre bytovkami 209 a 210 nemohol dať 

oznam, aby tam cudzí ľudia nenosili papier a plasty do kontajnerov, tieto nádoby sú určené 

pre bytovkárov.   

 

Bod 17. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť.   

 

Overovatelia zápisnice:      Ing. Marek Hevier                 ............................................. 

 

                                            Anna Magalová                     ............................................. 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                 ............................................. 

 

 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


